
 
 
 

 
ΠΑΣΟΚ -ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Βασίλης Κεγκέρογλου-Βουλευτής Ν. Ηρακλείου                                                                            
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας, κ. Νίκο Παναγιωτόπουλο 
 
Θέμα: «Υλοποίηση προγραμμάτων ασφάλειας και εφοδιασμού στη σύμβαση 
εκσυγχρονισμού των μαχητικών Α/Φ F-16» 

Κύριε Υπουργέ, 

Τον Δεκέμβριο του 2019 συζητήθηκε στη Βουλή το Ν/Σ για τον εκσυγχρονισμό των 
μαχητικών αεροσκαφών F-16. Μεταξύ των άλλων, συζητήθηκαν και τα προγράμματα 
ασφάλειας & εφοδιασμού που συνόδευαν τη σχετική σύμβαση. Ακολούθησε η υποβολή 
ορισμένων ερωτήσεων επί της σκοπιμότητας υλοποίησης ορισμένων από τα προτεινόμενα 
προγράμματα. 

Δεδομένου ότι, έχει παρέλθει αρκετό χρονικό διάστημα από τότε και δεν έχουμε 
ενημερωθεί αρμοδίως. 
 
Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

1. Στη σχετική συζήτηση στη Βουλή είχε διαπιστωθεί έλλειψη θεσμικού πλαισίου που 
να διέπει τα προγράμματα ασφάλειας & εφοδιασμού. Ισχύει η διαπίστωση; Αν ναι, πότε 
προτίθεστε να αναλάβετε σχετική νομοθετική πρωτοβουλία; 

2. Ποια προγράμματα ασφάλειας & εφοδιασμού έχουν ήδη ανατεθεί, σε ποιους φορείς 
και με ποιο κόστος; 

3. Υπάρχουν αδιάθετες πιστώσεις από το ύψος των υποχρεώσεων της Lockheed Martin 
για υλοποίηση προγραμμάτων ασφάλειας & εφοδιασμού και αν ναι ποιες ανάγκες 
προγραμματίζονται να καλυφθούν μέσω αυτών; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 
 

Βασίλειος Κεγκέρογλου            
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